April Special Package 四月份超值优惠



FREE GIFT (worth S\$88) when you sign up for a 3-year subscription of Prime or Gao Feng magazine for S\$50 (UP S\$90)

订阅三年《高峰》或《PRIME》只要\$50(原价\$90),还送价值\$88的礼物!



Holistic Way Shark Cartilage helps to improve defense mechanism and support the immune system of our body. It helps to relieve joint pain and protect against cartilage deterioration - a factor in maintaining healthy cartilage and joint health.

鲨鱼软骨素有助于提升人体的防御机制,支持人体的免疫系统。帮助减缓关节疼痛,同时对抗软骨退化带来的影响——这对于保持软骨和关节的健康十分重要。



PRIME is a bi-monthly lifestyle magazine that premieres in Singapore, targeting at readers who are at their prime. It provides an enriching mélange of articles and stories on health, family, relationships, travel, fashion and many more! Our aim: to help you age gracefully and live a balanced life.

《高峰》是新加坡首创的双月刊,关注熟龄人士的健康生活,报道养生、心理、亲子、两性、旅游、时尚等方面资讯。

□ 18 issues (3 years) of **PRIME** at \$50 (U.P. \$90) □ 18期(三年) 高峰 订阅费\$50(原价\$90) Name 姓名: □ NRIC 身份证号码: □ Gender 性别: □ Occupation 职业: □ Address 地址: □ Mobile 电话:

MODE OF PAYMENT 付款方式:

SUBSCRIPTION 订阅

No official receipt will be issued for payment by credit card.

UOB Credit Card No. 大华银行信用卡号码

You may send your subscription form by: e-mail: gaofeng@spring.com.sg / prime@spring.com.sg

Fax: 6283 4922 or

Mail to: 61 Upper Paya Lebar Road, #05-02A Tat Wan Building, Singapore 534816 For more information, call 6280 6690 (weekdays) / 9800 8929 (weekends).



Expiry date

